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Baoding YinhongYuhe Medical Device Manufacturing Co., Ltd 

 

 

Erklärung / DECLARATION  

 

Produkt / Product: Filtering Half Mask 

Typ / Model: YH/KN95-1 

Einstufung / Classification: FFP2 NR 

 

Sehr geehrte/er Kundin/Kunde, 

Hiermit erklären wir, dass unser Unternehmen kürzlich nach dem neuen deutschen Gesetz die 

Verpackung unserer Produkte verbessert und aktualisiert hat. Die neuen Verpackungsprodukte 

unterscheiden sich nur von den alten Verpackungsprodukten in der Außenverpackung, die Qualität 

der Produkte ist gleichbleibend. Die Produkte in beiden Paketen erfüllen alle die EU-

Exekutivnormen EN149: 2001 + A1: 2009 und beide sind die gleichen wie die Produkte des Dekra-

Testberichts. 

 

Dear Customer, 

We Hereby declare that our company has recently improved and upgraded the packaging of our 

products according to the latest regulations of Germany. The new packaging products are only 

different from the old packaging products in the outer packing, the quality of the products is 

consistent. The products in both packages are all meet EU executive standards 

EN149:2001+A1:2009, and both are the same as the products of Dekra test report. 

 

 

 

Baoding Yinhong Yuhe Medical Device Manufacturing Co., Ltd 

Quality Management Representative 

November 01, 2020 




































